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Zápis z 2. iednání  Sportovní  komise rady města

Termín  a místo  jednání:

Pondělí  25.2.2019,  15:00h.  - sportovní  areál  TJ Spartak  Soběslav

Přítomni:

Mgr.  Michal  Pánek,  Mgr.  Pavel  Lintner,  Marcela  Procházková,  Martin  Krejča,  Mgr.  Mílan  Dančišin,

Marek  Nývlt

Program  jednání:

1.  Prohlídl<a  budovy  sokolovny  - rekonstrukce  elektroínstalace

2. Prohlídka  zimního  stadionu  -  seznámení  s dosud  ciskutečněnými  pracemi  v rámci

rekonstrukce  ZS

3. Ceny  sportovišť  - lI. polovina  roku  2019

4. Různé

Průběh  jediiání  komise:

Předseda  komíse  Mgr.  Michal  Pánek  přívítal  účastníky  jednání  komise  rady  města  ve venl«ovních

prostorách  areálu  a poté  přešel  k projednávání  jednotlivých  bodů  programu.

1.  Prohlídka  budovy  sokolovny  -  rekonstrukce  elektroinstalace

Mgr.  Pánek  seznámil  přítomné  členy  komise  se stavem  prostor  sokolovny  po rekonstrukci

elektroinstalací  v celé  budově.  Členové  komíse  měli  možnost  si prohlédnout  ubytovací  část a

společné  prostory,  kde bude  možné  provádět  finálrí  povrchové  úpravy  (malba)  v době,  kdy bude

většina  provozu  přesunuta  na venkovní  sportoviště.

2. Prohlídka  zímního  stadionu  -  seznámení  s dosud  uskutečněnými  pracemi

Komíse  se seznámila  s dosud  provedenými  stavebními  úpravami  v prostorách  ZS. Členové

komíse  byli dále  seznámeni  s pracemi  plánovanými  na nejbližší  období,  kdy  bude  ještě  ZS

v provozu.

3.  Ceny  sportovíšť-ll.  polovina  roku  2019

Předseda komise M@r. Michal Pánek seznámil členy komise s plánovaným zvýšením cen

sportovíšť  a ubytování  od II. poloviny  roku  2019.  Důvodem  je především  nárůst  cen energií  a

mezd  za poslední  tři roky,  tedy  dobu,  kdy došlo  k poslednímu  navýšení.  Konkrétní  podoba  ceníl«u

bude  známá  na základě  výpočtů  a po projednání  ve VV TJ Spartak  Soběslav.



4.  Různé

Na dotaz  Marcely  Procházkové,  kvůli  kvalitě  fungování  občerstvení  ve sportovní  hale Mgr.  IVlichal

Pánek  seznámíl  členy  kormse  s průběhem  jednání  s panem  Janouškem.  Martin  Krejča  potvrdil

určité  zlepšerí  poskytovaných  služeb,  nicméně  další  jednání  ještě  budou  pokračovat.

Marcela  Procházková  dále  vznesla  požadavek  na obnovu  vybavení  šatny  Icrasobruslení  novými

lavicemi.  Mgr.  Michal  Pánek  oznámil  pí. Procházkové,  že toto  v plánu  v dohledné  době  není.

Program  jednání  byl vyčerpán  a komise  ukončila  zasedání  v 16:20h.

Mgr.  Michal  Pánek,  předseda  Sportovní  komise  rady  města


